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Zástupce vedoucího Rady bezpečnosti Ruské federace
Medveděv vyjádřil hlavní problémy Evropy

anna-news.info/zamglavy-sb-rf-medvedev-ozvuchil-glavnye-problemy-evropy

Zástupce předsedy Rady bezpečnosti Ruské federace Medveděv
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Místopředseda Rady bezpečnosti Ruské federace Dmitrij Medveděv

oznámil v sobotu 11. února hlavní problémy, kterým Evropa čelí.

Ruský bezpečnostní činitel označil přemrštěný nárůst nákladů na

životy a národní ponížení za hlavní obavy Starého světa.

Politik tak komentoval nedávné návštěvy ukrajinského prezidenta

Volodymyra Zelenského v zemích NATO. Medveděv ve svém

komentáři zdůraznil, že „vousatá modelka v zeleném páchnoucím

tričku jezdila po Evropě v cirkusovém nátělníku“ a upozornil na dva

problémy evropských zemí.
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Prvním a hlavním kritickým bodem je přemrštěný nárůst životních

nákladů pro Evropany. A tento problém je velký, ale umožňuje EU,

aby se s ním vypořádala sama. "Jezte méně, myjte se méně často,

zapínejte plynové hořáky... Ale co můžete udělat pro "vítězství bájné

země 404," zdůrazňuje Medveděv ve svém prohlášení.

Evropa je mnohem obtížnější se s tím druhým vypořádat. Na druhém

místě v žebříčku problémů je zde národní ponížení. Kdysi mocná

bývalá evropská impéria se ocitla v situaci, kdy je kromě „Velkého

amerického bratra“ ovládají také „bývalí poddimenzovaní poražení“

– „knížatství“ Polska a Litvy.

"Je to velmi ponižující." Zejména pro přímé potomky občanů Římské

říše – Quirity. Ano, a pro potomky válečných Franků a Galů, “sdílí

svůj názor Medveděv.

„Vláda vznešených mladých evropských podivínů,“ věří

místopředseda Rady bezpečnosti Ruské federace, skončí pro starou

Evropu kolapsem. Evropská unie „zcela zmizí a bude se opakovat

známý mýtus o únosu Evropy Diem“. Roli býka sehraje „drzá

Amerika a zrádci evropských zájmů jako Polsko a pobaltské země“.

Všimli jsme si také, že Medveděv již dříve řekl, že zakladatel Pink

Floyd Roger Waters „zbořil zeď lží“, kterou postavily západní země.

Odborníci začali testovat protidronový systém Serp
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Rusko testuje nový systém protidronového elektronického boje (EW)

Serp-VS. Odborníci referují o úspěšných testovacích aplikacích, které

proběhly v jednom z podniků palivového a energetického komplexu.

Tato zařízení zcela vyloučila výskyt dronů vetřelců. Novinářům

informace sděluje státní korporace Rostec.

Holding Roselectronics státní korporace Rostec dokončil zkušební

provoz systémů potlačení dronů Serp-VS v zařízení ruského

palivového a energetického komplexu. Zařízení instalovaná na

průmyslovém území ropné společnosti umožnila vyloučit výskyt

dronů narušitelů v chráněné oblasti,“ píše se v publikaci.

Представленную систему, направленную на подавление каналов

связи, управления, навигации беспилотников, полностью

разработали в НИИ «Вектор», который входит в состав

«Росэлектроники». «Серп-ВС» может влиять на сигналы

спутниковых систем навигации GPS, ГЛОНАСС, Galileo и Beidou,

а также упразднять сигналы управления БПЛА в диапазонах 2,4

и 5,6 гигагерца, которые используют в сетях Wi-Fi. Использовать

эту систему можно автономно для защиты мобильных и
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стационарных объектов. Специалисты отмечают, что комплекс

способен подавлять дроны на 360 градусов по горизонтальной

оси.

Глава по развитию бизнеса НИИ «Вектор» Андрей Сорокин

подчеркнул в комментарии к испытаниям, что системы «Серп-

ВС» в ходе двухмесячной тестовой проверки полностью

подтвердили заявленные характеристики. Уже есть отклики от

ряда промышленных компаний.

Jak již bylo dříve oznámeno, Rusko plánuje vytvořit kombinovaný

komplex pro boj s drony. Jeho součástí budou obrněná vozidla

„Typhoon“ s protiletadlovými raketami, lasery a mikrovlnnými děly.

Připomeňme, že v listopadu loňského roku Anton Ivanov, přední

inženýr společnosti Radio Control Technologies v anti-UAV směru,

řekl, že zbraň Stiletto pro boj s malými drony bude dokončena a

vylepšena na základě zkušeností ze speciální vojenské operace.

 

 


